
Zápis č. 2 ze schůze Žákovského parlamentu při ZŠ a MŠ Oskava 

 

Datum: 2. 11. 2022, 7.10 – 7.45 hod., učebna č. 25 

Přítomni: Mgr. Jaromíra Lónová, ředitelka školy, Mgr. Jana Gajdošová,  

zástupkyně ředitelky 

Zástupci tříd: I. zatím nevybrán 

  II. Justýna Pořízková   

  III. + V. Martin Fiala 

  IV. Jakub Navrátil 

  VI. Lukáš Hajný 

  VII. Prokop Wezdenko 

  VIII. Filip Vojáček 

  IX. Zdeněk Ptáček 

 

Program jednání: 

1. Přivítání 

Ředitelka školy přivítala zástupce tříd a poděkovala všem třídám, které se zapojily do 

přípravy a realizace halloweenského programu. 

 

2. Změny ve složení žákovského parlamentu 

Zástupcem 6. ročníku se nově stal Lukáš Hajný. 

 

3. Informace ředitelky školy o úspěchu v jazykové soutěži  

Ředitelka školy informovala přítomné o vítězství týmu 5. ročníku v okresním kole 

soutěže Wocabee v anglickém jazyce a postupu do krajského kola. Vítězům 

poblahopřála k úspěchu.  

 

4. Úkoly z minulého jednání parlamentu 

Škola: zrcadla na chlapeckých toaletách – zakoupena, nainstalována 

 

5. Plán práce na měsíc listopad 

Zástupkyně ředitelky školy Mgr. Jana Gajdošová seznámila přítomné s nejbližšími 

plánovanými akcemi: 

- Beseda „Tonda obal na cestách“ pro 1. – 9. ročník – 2. 11. 

- Komplexní preventivní program pro 6. roč. – „Klima ve třídě“ – 3. 11. 

- Ukončení kurzu plavání pro 2. – 6. ročník – 7. 11. 

- Nábor pro 8. a 9. ročník – SPŠ a SOU Uničov, SŠL Šternberk – 9. 11. 

- Třídní schůzky – 14. 11. 

- Ředitelské volno – 18. 11. 

- Školní kolo recitační soutěže 



 

6. Úkoly ke zlepšení prostředí školy a jejího okolí 

2., 3. a 5. roč. – celoroční tematická výzdoba společných prostor školy 

4. roč. – úprava terénu po vybudování venkovní učebny 

6., 7., 8., 9. roč. – Halloween - splněno  

 

7. Připomínky a návrhy žáků 

6. tř.: – dotaz k plánované exkurzi do Londýna - termín 

 

Vyjádření ředitelky školy: 

Cestovní agentura sdělila, že přesný termín zatím nemůže určit, protože teprve 

projednává smlouvy s ubytovateli na jarní období.  

 

9. tř.: - požadavek na povolení používání mobilů ve výuce 

 

Vyjádření ředitelky školy: 

Pro výukové účely povoleno. 

 

Ostatní ročníky bez návrhů a připomínek. 

 

8. Závěr 

 

Termín dalšího setkání: středa 7. 12. 2022 v 7.10 hod.. 

 

 

       ………………………… 

Zapsala:       Mgr. Jaromíra Lónová 

 

 

       …………………………… 

        Zdeněk Ptáček 


